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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!.

„Milyen lépéseket tervez a szaktárca annak érdekében, hogy az ország év i
csapadékmennyisége a jelenleginél kedvez őbb arányban kerülj o
kihasználásra?” címmel a Házszabály 91 .-a alapján kérdés kíváno k
benyújtani

Dr. Fazekas Sándor
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztélt Miniszter Ür'

Magyarország területére évente átlagosan 58 km3 csapadék hullik. Az ország
területén egyenlőtlenül eloszló csapadékból 52 km ' párolog el vagy szivárog be

talajba, hazánk évi csapadékmennyiségének tehát közel 90%-a nem kerü l
hasznositásra .

Emiatt nyaranta a tartós csapadékhíány miatti aszályok ., telente pedig a
sok csapadék miatti belvíz okoz súlyos károkat az országban .

Kérdezem tehát Miniszter urat : milyen lépéseket tervez a szaktárca annak
érdekében, hogy az ország évi csapadélunennyisége a jelenleginél kedvez őbb
arányban kerüljön kihasználásra?

Várom megtisztelő válaszát !

Dudapest,.. .2010 . . decemhei
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